
 

Radunović i Rađenović najavili otvaranje regionalnog dijagnostičkog centra 
u Budvi 
 
Ministar zdravlja Miodrag Radunović boravio je danas u radnoj posjeti Budvi, gdje je sa 
predsjednikom opštine Lazarom Rađenovićem između ostalog razgovarao o otvaranju 
regionalnog dijagnostičkog centra. 
„Kroz sve analize sa kolegama i razgovore sa gradonačelnikom, procjena je da Dom zdravlja 
Budva bude prisajedinjen Zdravstvenom centru Cetinje. Time geografski zaokružujemo jedan 
entitet i postižemo viši kvalitet zdravstvene zaštite zbog veće mobilnosti specijalističke i 
subspecijalističke djelatnosti. Očekujemo da doktori u okviru Zdravstvenog centra dođu u Budvu 
da vrše polikliničku specijalističku djelatnost, a da Budvani više ne idu na Cetinje na preglede. 
Nijedna usluga koja je do sada vršena u Domu zdravlja neće biti ukinuta, već će biti poboljšana i 
proširena kroz dolazak specijalističkog kadra iz Zdravstvenog centra. Svi zaposleni u 
zdravstvenom centru više neće biti predmet novih programa rješavanja tehnološkog viška, već će 
to biti rješavano na drugom i trećem nivou, nakon čega ćemo dobiti osam objedinjenih 
zdravstvenih centara koji će početi da rade početkom sledeće godine. 
Kako je dodao, kao viziju daljeg razvoja zdravstva i podizanja zdravstvene zaštite ministarstvo 
zagovara izgradnju i otvaranje regionalnog dijagnostičkog centra na principu privatno- javnog 
partnerstva. 
Predsjednik Opštine Budva Lazar Rađenović kazao je da je sa ministrom razgovarao o mnogim 
bitnim temama za stanovnike Budve, koje se realizuju kroz aktivnu politiku reforme sistema 
zdravstvene zaštite. 
„Razmotrili smo stanje medicinskih usluga u opštini i popričali o perspektivama sa aspekta 
društvene koristi za zdravlje svih sugrađana, kao i sa aspekta brige o turistima, ali i otvaranju 
potencijala kad je u pitanju usluga medicinskog karaktera za stavljanje u funkciju i moguće 
animiranje većeg broja turista kroz akcije koje možemo zajedno sprovesti. Opština Budva ovu 
problematiku shvata sa najvećim stepenom važnosti i unaprijeđena finansijska situacija nam je 
dala za pravo da se efikasnije uključimo u podršku funkcionisanja ovog segmenta. Već 
finansiramo stanicu hitne pomoći u Petrovcu i kupovinu jednog reanim vozila. Posebno smo 
razmatrali mogućnost otvaranja regionalnog dijagnostičkog centra u Budvi, što je od velikog 
interesa za opštinu koja bi privatnom partneru ustupila neku od lokacija“, rekao je Rađenović. 
 


